
 

Confidentiality Agreement  

The confidentiality clause applies to all the information that the portal can  

www.natalieusaimmigration.com obtain about the user during his stay on the portal and 

which can be assigned to a particular user.  

Collection and Use of Personal Information  

www.natalieusaimmigration.com receives personal information about you when you  register 

as a user of the portal. When registering, we ask for your name, surname,  preferred nickname, 

date of birth, e-mail address, which may be necessary to work  with the portal.  

www.natalieusaimmigration.com automatically receives and logs technical  information from 

your browser: IP address, cookies and the address of the requested  page.  

www.natalieusaimmigration.com always asks for an e-mail address, which is needed  for quick 

and secure password recovery or so that the administration of the  

www.natalieusaimmigration.com can contact you in case of emergency. This information will 

never be used www.natalieusaimmigration.com for any newsletters,  except for those that 

inform the user about new services and news of the portal  www.natalieusaimmigration.com. 

Users' e-mail addresses will never be shared with  third parties without the User's consent.  

By providing their personal data, the user consents to the processing, storage and use  of their 

personal data. Personal data means any personally identifiable information,  such as:  

• Name  

• Surname  

• Date of birth  

• Telephone  

• Email Address  

Use of Cookies  

First-party cookies originate from the www.natalieusaimmigration.com domain and  are 

usually used to authorize registered users or to ensure the basic functions of the  portal 

www.natalieusaimmigration.com.  

Third-party cookies are owned and managed by other parties, such as business  

partners or service providers.  

How are third-party cookies used?  

For some features of the portal, we use third-party providers, for example, when you  visit a 

page that contains embedded videos or links to YouTube. These videos may  contain cookies, 

the use of which is governed by YouTube's Terms of Service as well as  Google's privacy policy. 

Use and Disclosure of Personal Information  

www.natalieusaimmigration.com does not sell or disclose personal information about  users to 

anyone.  

www.natalieusaimmigration.com has the right to transfer personal information about  the user 

to third parties only if:• you have expressed a desire to disclose this  information;• Without this, 



you cannot use the desired product or service;• This is  required by Russian or international law 

and/or authorities in compliance with the  legal procedure;• You violate our User Agreement.  

www.natalieusaimmigration.com provides users with the ability to change their  

personal information or personal preferences at any time on those services that  provide 

such a capability.  

Placement of third-party advertising materials  

For some of the functions of the portal, we use third-party providers, for example,  when 

you visit a page that contains embedded video files or links to YouTube. These  videos may 

contain third-party advertisements, the use of which is subject to  YouTube's Terms of 

Service as well as Google's privacy policy.  

Security  

Access to the user's personal information or personal settings is protected by a  

password that the user sets during registration on the portal.  

Some areas of our portal use video content obtained through the v3 Youtube API.By using 

this material, you agree to be bound by the YouTube Terms of Service and to  comply with 

Google's privacy policy.  

Changes to the Privacy Policy  

www.natalieusaimmigration.com may make changes to the Privacy Policy. 

 
Соглашении о конфиденциальности  

Условие конфиденциальности распространяется на всю ту информацию, которую 

портал www.natalieusaimmigration.com может получить о пользователе во время его 

пребывания на портале и которая может быть соотнесена с данным конкретным 

пользователем.  

Получение и использование персональной информации  

www.natalieusaimmigration.com получает персональную информацию о Вас,  когда Вы 

регистрируетесь в качестве пользователя портала. При регистрации мы запрашиваем 

Ваши имя, фамилию, предпочитаемый  псевдоним, дату рождения, адрес 

электронной почты, которые могут быть  необходимы для работы с порталом.  

www.natalieusaimmigration.com автоматически получает и записывает в  серверные логи 

техническую информацию из Вашего браузера: IP адрес, cookies и адрес 

запрашиваемой страницы.  

www.natalieusaimmigration.com обязательно запрашивает адрес электронной  почты 

(e-mail), который нужен для быстрого и безопасного восстановления  пароля или для 

того, чтобы администрация www.natalieusaimmigration.com могла связаться с вами в 

экстренных случаях. Эта информация никогда не  будет использоваться 

www.natalieusaimmigration.com ни для каких рассылок,  кроме тех, которые 

информируют пользователя о новых услугах и новостях  портала 

www.natalieusaimmigration.com Адреса электронной почты  пользователей никогда не 

будут переданы сторонним лицам без согласия  Пользователя.  



Предоставляя свои персональные данные пользователь даёт согласие на  

обработку, хранение и использование своих персональных данных. Под  

персональными данными подразумевается любая информация личного характера, 

позволяющая установить личность пользователя такая как:  

• Имя  

• Фамилия  

• Дата рождения  

• Телефон  

• Адрес электронной почты  

Использование cookie-файлов  

На нашем сайте мы пользуемся cookie-файлами как первой стороны, так и  третьих 

сторон.  

Сookie-файлы первой стороны исходят из домена   

www.natalieusaimmigration.com и обычно используются для авторизации  

зарегистрированных пользователей, либо обеспечения основных функций  

портала www.natalieusaimmigration.com  

Сookie-файлы третьих сторон принадлежат другим сторонам, в частности,  

бизнес-партнерам или поставщикам услуг, и управляются ими. Как 

используются cookie-файлы третьих сторон?  

Для некоторых функций портала мы используем сторонних поставщиков,  например, 

когда вы посещаете страницу, которая содержит внедренные  видеофайлы или ссылки 

на YouTube. Эти видеофайлы могут содержать cookie файлы использование которых 

регулируются Условиями использования  YouTube, а также политикой 

конфиденциальности Google.  

Использование и раскрытие персональной информации  

www.natalieusaimmigration.com никому не продает и не разглашает  

персональную информацию о пользователях.  

www.natalieusaimmigration.com вправе передать персональную информацию о  

пользователе третьим лицам только в том случае, если:  

• Вы изъявили желание раскрыть эту информацию;  

• Без этого Вы не можете воспользоваться желаемым продуктом или услугой; • Этого 

требует российское или международное законодательство и/или  органы власти с 

соблюдением законной процедуры;  

• Вы нарушаете наше Пользовательское соглашение.  

www.natalieusaimmigration.com предоставляет пользователям возможность  изменить 

свою персональную информацию или персональные настройки в  любой момент в тех 

сервисах, которые предусматривают такую  возможность.  

Размещение рекламных материалов третьих лиц  

Для некоторых функций портала мы используем сторонних поставщиков,  

например, когда вы посещаете страницу, которая содержит внедренные  



видеофайлы или ссылки на YouTube. Эти видеофайлы могут содержать  рекламные 

материалы третьих лиц, использование которых  регулируются Условиями 

использования YouTube, а также политикой  конфиденциальности Google.  

Безопасность  

Доступ к личной информации о пользователе или его персональным  

настройкам защищен паролем, который задаёт пользователь во время  

регистрации на портале.  

В некоторых разделах нашего портала используется видео-контент  

полученный через API v3 Youtube.  

Используя данные материалы Вы обязуетесь соблюдать Условия использования  YouTube, 

а также соблюдать политику конфиденциальности Google.  

Изменения в Соглашении о конфиденциальности информации  

www.natalieusaimmigration.com может вносить изменения в Соглашение о  

конфиденциальности информации. 

 


